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PROTOKÓŁ 0012.10.1.2020 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 23 stycznia 2020 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00-15.10 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
 
Porządek obrad  

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad  
3. Sprawy bieżące: 

 
 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych w 

IV kwartale 2019 r.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie- Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2020, 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Niepodległości w Jastrzębiu-
Zdroju oznaczonego symbolem Bz99, 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w Jastrzębiu-
Zdroju oznaczonego symbolem Bz101, 
 

 Pismo w sprawie niedopełnienia obowiązków służbowych przez pracownika 
SP nr 17 w Jastrzębiu-Zdroju oraz organu prowadzącego, 
 

4. Zakończenie rozpoczętych w 2019 r. kontroli 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 12 grudnia 2019 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
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Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty.  

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych w 
IV kwartale 2019 r.  

 
Komisja zapoznała się z realizacją uchwał Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój podjętych 
w IV kwartale 2019 r.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie- Zdrój, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbik Miasta – 
Dariusz Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbik Miasta – 
Dariusz Holesz.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Niepodległości  
w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Bz99, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury – Barbara Mirecka.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Libowiec w Jastrzębiu-
Zdroju oznaczonego symbolem Bz101, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury – Barbara Mirecka.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0 

 

 Pismo w sprawie niedopełnienia obowiązków służbowych przez 
pracownika SP nr 17 w Jastrzębiu-Zdroju oraz organu prowadzącego, 

Andrzej Matusiak 
 - Proszę poprosić Naczelnika Wydziału Edukacji w celu omówienia ww. pisma.  
Szanowni Państwo otrzymaliśmy odpowiedź na pismo z której nic nie wynika. 
Proszę powiedzieć czy 31 grudnia 2019 r. był zrobiony protokół zdawczo-
odbiorczy odbioru SP nr 17? Proszę o wyjaśnienie.  
 
Stanisław Faber 
 - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, żeby mieć pełnie informacji 
należałoby również zapytać osobę, która pełniła obowiązki Dyrektora szkoły do 
końca roku. Zostało przedstawione przez  nas stanowisko poparte o zasady 
funkcjonowania Miejskiego Zespołu Szkół i Przedszkoli i pisma, które skierowała 
wówczas Pani Dyrektor dot. inwentaryzacji. Zgodnie z obowiązującymi 
przepisami inna komórka się tym zajmowała. Gdyby nie pismo Pani Dyrektor 
MZOSIP wówczas na niej spoczywałby obowiązek przeprowadzania 
inwentaryzacji. Scedowała to mocą prawa na Dyrektorów placówek. Organ 
prowadzący w całej sprawie nie szuka odpowiedzialności i winy ze strony 
Dyrektora na którym ciążą te obowiązki. Znam sprawę jednostronnie. Takie 
sytuacje nie powinny się zdarzyć.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Kiedy został przekazany spis zdawczo  - odbiorczy? W piśmie piszecie Państwo 
kiedy to powinno być zrobione. Z pisma wynika, że Pani Dyrektor nie miała komu 
zdać stanu majątkowego szkoły. 
 
Krystyna Konopka 
 - Pani Dyrektor zgodnie z przepisami prawa i zgodnie z Zarządzeniami, pomimo 
tego, że Pani Dyrektor 24 września 2019 r.  złożyła wypowiedzenie to wydaje mi 
się, że nie powierzyła nikomu innemu pisemnie zlecenia inwentaryzacji. Do dnia 
31 grudnia 2019 r. była Dyrektorem jednostki i zgodnie z przepisami prawa miała 
obowiązek wykonać spis z natury inwentaryzacyjny. Dyrektor może to zadanie 
przekazać pisemnie innemu podległemu pracownikowi. Jeżeli nie zostało to 
zlecone innemu podległemu pracownikowi wówczas odpowiada za to Dyrektor. 
Zgodnie  
z przepisami prawa oświatowego na jednostce jest Wicedyrektor. Jeżeli 
nieobecny jest Dyrektor jednostki wówczas przejmuje wszystkie zadania 
Wicedyrektor.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Czy Państwo nie czuli się w obowiązku, żeby taką osobę wyznaczyć? 
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Krystyna Konopka 
 - Gdyby nie było na jednostce ustanowionego Wicedyrektora to wówczas organ 
prowadzący musiałaby wskazać osobę. Na jednostce jest Wicedyrektor, który 
pełni wszystkie funkcje.  
 
Stanisław Faber 
 - Dyrektor odpowiada za majątek szkoły. W odpowiedzi na pismo zostało 
przytoczone Zarządzenie, z którego wynika, że przeprowadzenie inwentaryzacji 
metodą spisu z natury leży w gestii Dyrektora szkoły. Dyrektor wydaje 
Zarządzenie w którym powołuje odpowiedną komisję. Jest to komisja 
inwentaryzacyjna. Tak to powinno wyglądać. Wicedyrektor powinien zostać 
powołany Zarządzeniem. Pani Wicedyrektor musi przeprowadzić teraz taką 
inwentaryzację. Pani Wicedyrektor nie chciała pierwotnie przejąć pełnienia 
obowiązków.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Czy Państwo jesteście w posiadaniu inwentaryzacji, którą wykonała Pani 
Dyrektor? 
 
Krystyna Konopka 
 - Nie. Inwentaryzacja nie jest dokumentem dla nas tylko dokumentem dla Pani 
Dyrektor.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Komu została przekazana inwentaryzacja? 
 
Krystyna Konopka 
 - Z punktu widzenia finansowego Dyrektor jest zobowiązany przedłożyć ją 
Dyrektorowi MZOSiP.  
 
Janusz Ogiegło 
 - A z punktu widzenia inwentarza? 
 
Krystyna Konopka 
 - Wicedyrektorowi.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Przekazała? 
 
Krystyna Konopka 
 - Z pisma wynika, że nie. Dyrektor jednostki powinna powołać zespół 
inwentaryzacyjny. Jeżeli w przypadku spisu zdawczo-odbiorczego druga strona 
odmawia przyjęcia tego protokołem wówczas sporządza się notatkę.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Czy jako organ nadzorujący macie Państwo sobie coś do zarzucenia? 
 
Krystyna Konopka 
 - Organ nadzorujący nie odpowiada za powierzone mienie Dyrektorowi.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy laptop i telefon został odebrany? 
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Krystyna Konopka 
 - Pani Wicedyrektor odebrała sprzęt.  
 
Stanisław Faber 
 - Aby takich sytuacji uniknąć przypomnimy Dyrektorom pewne określone 
przepisy.  
 

 

Ad. 4 

Zakończenie rozpoczętych w 2019 r. kontroli 
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak  poinformował, że zakończona została 
kontrola w ZS nr 9. Sprawozdanie z kontroli zostanie przedstawione na 
najbliższej Sesji Rady Miasta.  
 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak ustalił terminy pozostałych spotkań 
zespołów kontrolnych.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Chciałabym zapytać o sprawę Radnej Chojeckiej.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W tej sprawie chce się udać do prawnika Wojewody i spytać  jakie my jako 
Radni mamy narzędzia kontrolne w tej kwestii.  
 
Józef Kubera 
 - Uważam, że ta sprawa za długo trwa.  
 
Ad.6 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 12 grudnia 2019 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.7 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Monika Dulewicz       Andrzej Matusiak 
 
 


